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TELEKOM ZREO ZA BERZU, ZA EPS JOŠ NIJE VREME 
 
Predsednik Komisije za hartije od vrednosti Srbije Zoran Ćirović kaže da će se Telekom 
Srbije uskoro pojaviti na berzi. Situacija sa EPS-om je nešto drugačija. Međutim, kako je 
istakao to prvenstveno zavisi od odluke države koja je vlasnik 
 

 
 
„Očekujem da će u nekom kraćem vremenskom periodu, ali to prvenstveno zavisi od države, 
akcije Telekoma biti na berzi i tako svima kojima su te akcije dodeljene biti ostavljena 
mogućnost da ih kupuju i prodaju”, rekao je. Ćirović je rekao da država, koja je vlasnik 
Telekoma, treba da odluči koji je to pravi momenat kada će akcije tog telekomunikacionog 
preduzeća biti uključene na Beogradsku berzu. 
 
Podsetio je da su besplatne akcije Telekoma podeljene u aprilu ove godine, ali je napomenuo 
da još nisu uključene na trgovanje na Beogradskoj berzi. Od ukupno jedne milijarde akcija 
Telekoma, 6,94 odsto akcija dobili su zaposleni i bivši zaposleni u toj kompaniji, a građani 15 
odsto. 
 
Ćiroviće je rekao da je situacija s drugom velikom državnom kompanijom Elektroprivrednom 
Srbije (EPS) „malo drugačija” i da ne čekuje brzi izlazak tog javnog preduzeća na berzu. 
Elektroprivreda Srbije, prema njegovim rečima, još nije spremna da izađe na berzu. 
 
„EPS tek treba da prođe kroz fazu korporativizacije, odnosno tek treba svoj kapital da izrazi u 
akcijama, dakle on još nema tu strukturu koja mu omogućava da bude kotiran na berzi”, 
rekao je predsednik Komisije za hartije od vrednosti. Ćirović je naveo da u EPS-u prvo treba 
da se kapital iskaže u akcijama određene nominalne vrednosti i da se vidi kakva će dalja 
strategija biti s tom kompanijom. 
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